

SECRETS

សន្តិសុខ



ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើ
អ្នកអាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតា

មរយៈ info@angp.co.za

ទាំងមនុស្សចាស់ទាំងប្រុសទាំងស្រីចូលចិត្តមានអាថ៌កំបាំងនៅក្នុង
ជីវិតក៏ដូចជាការប្រាប់អាថ៌កំបាំងដល់គ្នាទៅវិញទៅមក។ នៅក្នុងរូ
បភាពនេះអ្នកឃើញក្មេងស្រីតូចពីរនាក់និយាយគ្នាពីបញ្ហាដែលពួក
គេគិតថាគ្មាននរណាម្នាក់ដឹងឡើយ។ អាថ៌កំបាំងគឺជាកិច្ចការដែល
មនុស្សមួយចំនួនតូចដឹងហើយគួរតែរក្សាជាឯកជន។ យើងអាច
មានអាថ៌កំបាំងពីមនុស្សប៉ុន្តែពិព្រះយេស៊ូមិនអាចលាក់បាំងអ្វីទា
ងអស់។ គាត់ស្គាល់គំនិតជ្រៅបំផុតនៃដួងចិត្តរបស់យើង។ គ្មានអា
ថ៌កំបាំងណាដែលអាចលាក់កំបាំងពិព្រះបានឡើយ។

ម៉ូសេបាននិយាយថា៖

«អ្នកដាក់អំពើបាបរបស់យើងនៅចំពោះមុខអ្នកអំពើបាបដ៏លាក់កំបាំងរបស់យើងដែលអ្នកអាចមើលឃើញ» ទំនុកតម្កើង ៩០: ៨ ។ សាស្តា ១២:១៤ ចែងថា៖

judge

ព្រះនឹងវិនិច្ឆ័យអ្វីៗទាំងអស់ដែលយើងធ្វើទោះជាល្អឬអាក្រក់ក៏ដោយសូម្បីតែការប្រព្រឹត្តដោយសម្ងាត់ក៏ដោយ» ។ រ៉ូម ២:១៦ "

ព្រះជាម្ចាស់តាមរយៈព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទនឹងវិនិច្ឆ័យសេចក្តីអាថ៌កំបាំងរបស់មនុស្សទាំងអស់" ។ ព្រះជាម្ចាស់នឹងមិនត្រឹមតែវិនិច្ឆ័យពីសកម្មភាពខាងក្រៅរបស់មនុស្សប៉ុណ្ណោះទេប៉ុន្តែអំពើបាបនិងអំពើលាក់កំបាំងភាគច្រើនរបស់ពួកគេបំណងនិងគោលបំណងរបស់ពួកគេ។ អ្វីដែលបានលាក់នឹងត្រូវយកទៅទិចហហើយអ្វីដែលបានបិទបាំងនឹងត្រូវលាក់បាំង» ម៉ាកុស ៤:២២ ។ "

បណ្តាសារបស់ព្រះចំពោះអ្នកដែលធ្វើរូបសំណាកចូលឃើញដៃកហើយគោរពបូជាដោយអាថ៌កំបាំង" ចោទិយកថា ២៧:១៥ «អ្នកជិតក្សត់រង់ចាំដល់ថ្ងៃរះ។ លោកបានបិទបាំងមុខលោក ដើម្បីកុំឲ្យអ្នកណាឃើញលោក» យ៉ូហាន ២៤:១៥

។ យើងអាចទទួលបានជោគជ័យក្នុងការលាក់អំពើអាក្រក់របស់យើងមុនពេលមនុស្សពេញមួយជីវិតរបស់យើងហើយស្លាប់ដោយគ្មានអំពើបាបដ៏អាថ៌កំបាំងរបស់យើង។ ប៉ុន្តែយើងមិនអាចគេចផុតពីព្រះបានឡើយ។ ថ្ងៃពិតជានឹងមកដល់នៅពេលដែលមនុស្សស្លាប់ទាំងតូចទាំងធំឈរនៅចំពោះព្រះ។ ខ្ញុំបានឃើញមនុស្សស្លាប់ទាំងអ្នកធំទាំងអ្នកតូចឈរនៅមុខបល្ល័ង្ក។ សៀវភៅត្រូវបានបើកបន្ទាប់មកសៀវភៅមួយទៀតត្រូវបានបើកគឺសៀវភៅរស់។ អ្នកស្លាប់ត្រូវបានវិនិច្ឆ័យតាមអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើដូចដែលបានកត់ត្រានៅក្នុងសៀវភៅ។ អ្នកណាដែលគ្មានឈ្មោះរបស់ខ្លួនត្រូវបានកត់ទុកក្នុងសៀវភៅជីវិតនោះត្រូវបោះទៅក្នុងបឹងភ្លើង" រិវរណៈ ២០: ១២-១៥ ។

ដូច្នេះវាចាំបាច់ណាស់ក្នុងការសារភាពពីអំពើបាបដ៏អាថ៌កំបាំងរបស់យើងចំពោះព្រះហើយជាកន្លែងដែលចាំបាច់សំរាប់បុរសផងដែរ។ ប្រសិនបើយើងធ្វើដូច្នោះព្រះជាម្ចាស់នឹងអត់ទោសឱ្យយើង។ ព្រោះព្រះលោហិតដ៏ថ្លៃវិសេសរបស់ព្រះយេស៊ូបានសំអាតយើងពីអំពើបាបទាំងអស់។ យ៉ូហានទី ១ ១: ៧ ដារីឌបានសុំ ឲ្យ ព្រះជួយគាត់ ឲ្យរួចពីកំហុសលាក់កំបាំងទាំងអស់នៅ ទំនុកតម្កើង ១៩:១២ ។

មានតែព្រះជាម្ចាស់ទេដែលដឹងអំពីអាថ៌កំបាំងទាំងអស់។ តើអ្នកណាស្គាល់គំនិតរបស់ព្រះអម្ចាស់? មានរឿងខ្លះដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃយើងបានលាក់កំបាំង» ចោទិយកថា ២៩:២៩

។ នៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់គាត់បានបង្ហាញអាថ៌កំបាំងជាច្រើនដល់មនុស្សជាដំបូងតាមរយៈ ព្យាករិរបស់ទ្រង់ហើយ បន្ទាប់មកតាមរយៈព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលបានយាងមកដើម្បីបង្ហាញពីព្រះរូបិតានិងព្រះរូបិតារបស់ទ្រង់ចំពោះយើង ។ នៅក្នុងអេម៉ុស ៣: ៧ យើងអានថា"

ព្រះអម្ចាស់ដែលមានអធិបតេយ្យភាពមិនដែលធ្វើអ្វី ទាំងអស់ដោយមិនបង្ហាញផែនការរបស់ព្រះអង្គដល់អ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ជាហោរាឡើយ"

។ សុភាសិត ៣:៣២ «ទ្រង់នាំមនុស្សសុចរិតមកក្នុងសេចក្តីទុកចិត្តរបស់ទ្រង់» សុភាសិត ៣:៣២ ។

តាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញអាថ៌កំបាំងទាំងអស់នៃសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ចំពោះយើង។ **វាក្មានអាថ៌កំបាំងទេ** នៅថ្ងៃនេះដែលថា«ព្រះទ្រង់ស្រឡាញ់មនុស្សលោកដល់ម្ល៉េះបានជាទ្រង់ប្រទានព្រះរាជបុត្រាទ្រង់តែមួយដូច្នោះមនុស្សគ្រប់គ្នាដែលជឿលើទ្រង់នឹងមិនស្លាប់ឡើយតែមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច» យ៉ូហាន ៣: ១៦

។ **វាមិនមែនជារឿងអាថ៌កំបាំងទេ** ដែលថា" មនុស្សគ្រប់គ្នាត្រូវតែស្លាប់ម្តងហើយក្រោយមកព្រះជាម្ចាស់នឹងវិនិច្ឆ័យវាដែរ" ហេព្រើរ ៩:២៧

។ **វាក្មានអាថ៌កំបាំងទេ** ដែលថា«យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវតែបង្ហាញខ្លួននៅចំពោះព្រះគ្រីស្ទដើម្បីទទួលការជំនុំជំរះពីទ្រង់។ ម្នាក់ៗនឹងទទួលអ្វីដែលខ្លួនសមនឹងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្លួនបានធ្វើទោះល្អឬអាក្រក់នៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្លួនក៏ដោយ» កូរិនថូសទី ២ ៥:១០

។ **វាមិនមែនជារឿងអាថ៌កំបាំងទេ** ដែលថា"

ព្រះអង្គមិនចង់អោយនរណាម្នាក់ត្រូវបំផ្លាញឡើយតែចង់អោយមនុស្សទាំងអស់ងាកចេញពីអំពើបាបរបស់គេវិញ" ពេត្រុស ទី ២ ៣: ៩

។ ហេតុដូច្នោះហើយទ្រង់បានបញ្ជាយើង ឲ្យទៅ«ទៅគ្រប់ជាតិសាសន៍ទាំងអស់នៅគ្រប់ទីកន្លែងហើយ ឲ្យពួកគេធ្វើជាសិស្សរបស់ខ្ញុំ» ម៉ាថាយ ២៨:១៩

។ **វាមិនមែនជារឿងអាថ៌កំបាំងទេ** ដែលថា"

ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះនិងជារៀងរហូត " ហើយបានធ្វើឱ្យ"

ព្រះគ្រីស្ទធ្វើជា ប្រាជ្ញា របស់យើង ។ ដោយសារព្រះអង្គយើងបានសុចរិតនៅជាមួយប្រជាជនដ៏បរិសុទ្ធរបស់ព្រះហើយត្រូវបានដោះលែង ឲ្យ មានសេរីភាព» ហេព្រើរ ១៣: ៨ , កូរិនថូសទី ១ ១:៣០

។ មនុស្សរាប់លាននាក់សព្វថ្ងៃនេះផ្អែងទីបន្ទាល់ពីព្រះគុណសង្គ្រោះរបស់ទ្រង់អំពីអំណាចរបស់ទ្រង់ក្នុងការអត់ទោសបាបរបស់យើងនិ

ងព្យាបាលជំងឺទាំងអស់របស់យើង។ យើងដឹងច្បាស់ថាព្រះយេស៊ូ«បានស្នើទ្រាំនឹងការងទុក្ខដែលគួរតែជាប់របស់យើងហើយជាការឈឺចាប់ដែលយើងត្រូវរងទុក្ខ។ ដោយសារតែអំពើបាបរបស់យើងគាត់បានរងរបួស។ យើងបានជាសះស្បើយដោយសារការដាក់ទណ្ឌកម្មដែលទ្រង់បានរងទុក្ខ» អេសាយ ៥៣។ យើងក៏ដឹងដែរថា"

បើយើងសារភាពអំពើបាបរបស់យើងចំពោះព្រះ។ ។ ។ គាត់នឹងអត់ទោសឱ្យយើងនូវបាបរបស់យើងហើយសំអាតយើងពីអំពើខុសឆ្គងទាំងអស់។ "

ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ជំរះយើងពីអំពើបាបទាំងអស់" យ៉ូហានទី ១ ១: ៩,៧

។ **វាមិនមែនជារឿងអាថ៌កំបាំងទេ** ដែលព្រះយេស៊ូវជាកូនចៀមរបស់ព្រះមិនត្រឹមតែមកដើម្បីដកអំពើបាបរបស់យើងប៉ុណ្ណោះទេប៉ុន្តែថែមទាំងធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យយើងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងភ្លើង ម៉ាថាយ ៣:១១

ផង។ **វាមិនមែនជារឿងអាថ៌កំបាំងទេ** ដែលព្រះយេស៊ូជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះបានសុគតនៅលើឈើឆ្កាងសំរាប់អំពើបាបរបស់យើងដែលទ្រង់បានរស់ពីផ្ទៃហើយឡើងទៅលើមេឃជាកន្លែងដែលទ្រង់អាចជួយសង្គ្រោះអស់អ្នកដែលមករកព្រះជាម្ចាស់តាមរយៈទ្រង់បាន។ ពីព្រោះគាត់រស់នៅជារឿងរហូតដើម្បីអង្វរដល់ព្រះសម្រាប់ពួកគេ» ហេប្រិរ ៧:២៥

។ ទ្រង់កំពុងតែរៀបចំកន្លែងសំរាប់អ្នកដើរតាមទ្រង់នៅឯស្ថានសួគ៌ដូច្នោះយើងនឹងនៅកន្លែងដែលទ្រង់គង់នៅអស់កល្បជានិច្ចយ៉ូហាន ១៤: ១-៣

។ **វាគ្មានអាថ៌កំបាំង** ទេប្រសិនបើយើង«ស្នើទ្រាំយើងនឹងគ្រប់គ្រងជាមួយទ្រង់» ធីម៉ូថេទី ១ ២:១២

។ យើងក៏ដឹងច្បាស់ថាព្រះយេស៊ូនឹងយាងត្រឡប់មកវិញ។ «នឹងមាន shout

សំឡេងស្រែកបញ្ជាដោយសំឡេងមហាទេវតាសំឡេងត្រែរបស់ព្រះជាម្ចាស់ហើយព្រះអម្ចាស់ផ្ទាល់នឹងយាងចុះពីស្ថានបរមសុខមក។ អស់អ្នកណាដែលបានស្តាប់ដោយជឿលើព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញមុនគេ។ ពេលនោះយើងដែលកំពុងតែរស់នៅនាគ្រានោះនឹងប្រមូលផ្តុំគ្នាជាមួយពពកជាមួយគេដើម្បីជួបព្រះអម្ចាស់នៅលើអាកាស។ ដូច្នោះយើងនឹងនៅជាមួយព្រះអម្ចាស់ជានិច្ច» ថែស្យាឡូនីចទី ១ ៤: ១៦-១៧ ។

វាមិនមែនជារឿងអាថ៌កំបាំងទេ នៅពេលដែល ដើមល្វា (ប្រជាជាតិជ្វីហ្វ) បានចាប់ផ្តើមចេញផ្តាហើយដើមឈើទាំងអស់

(ជាតិសាសន៍សាសន៍ដទៃ); ការយាងមករបស់ព្រះគ្រីស្ទដើម្បីរៀបចំ
នគរសន្តិភាពនៅលើផែនដីគឺជិតដល់ហើយ។ អ្នករាល់គ្នា ដឹងថា រឿង
នេះកំពុងកើតឡើងតាំងពី ពេលដែលរដ្ឋដ្ឋីហ្វូនៃប្រទេសអ៊ីស្រាអែ
លត្រូវបានបង្កើតឡើងខណៈដែលជាតិសិយមដែលពឹងផ្អែកខ្លាំងបា
នធ្វើឱ្យប្រទេសតូចនិងធំជាច្រើនមានឯករាជ្យនៅក្នុងរដ្ឋាភិបាល។
ដូច្នេះយើងរំពឹងថាការយាងមករបស់ព្រះគ្រីស្ទសំរាប់រាស្ត្ររបស់ទ្រង់
នៅពេលណាក៏បាន។

វាមិនមែនជារឿងអាថ៌កំបាំង សម្រាប់យើងទេដែលថាបុរសនិងកា
នតែអាក្រក់ទៅ ៗ នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ "
នៅពេលនោះមនុស្សជាច្រើននឹងបោះបង់ជំនឿរបស់ពួកគេ។ ពួក
គេនឹងក្បត់គ្នាទៅវិញទៅមកហើយស្អប់គ្នាទៅវិញទៅមក ...
ការរីករាលដាលនៃអំពើអាក្រក់ដែលសេចក្តីស្រឡាញ់របស់មនុស្សជា
ច្រើននឹងរលាយអស់ទៅ«នៅក្នុងការត្រៀមសំរាប់ការបង្ហាញអា ទ
ទឹង និង ព្រះគ្រីស្ទ ដែលជាព្រះនៃលោកីយនេះដែលកំពុងតែបំភាន់
ប្រជាជាតិដោយឥតប្រយោជន៍។

ការសន្យាធ្វើឱ្យពួកគេជឿពាក្យកុហក ម៉ាថាយ ២៤: ១០-១៣
។ ប៉ុន្តែយើងក៏ដឹងដែរថានាគដែលជាពស់ពីបុរាណដែលជាអារក្សឬ
សាតាំងនឹងត្រូវបោះច្រវ៉ាក់ហើយបោះទៅក្នុងរណ្តៅដែលគ្មានទីបញ្ច
ប់ដូច្នេះវាមិនអាចបំភាន់ប្រជាជាតិនានាបានទៀតទេរហូតដល់ពេ
លមួយពាន់ឆ្នាំបានកន្លងផុតទៅ" វិវរណៈ ២០: ២- ៣ ។

វាមិនមែនជាអាថ៌កំបាំងទេ ដែលថាព្រះយេស៊ូជាផ្លូវតែមួយគឺជាសេ
ចក្តីពិតនិងជាជីវិត។ ហើយគ្មានអ្នកណាអាចទៅឯព្រះរូបិតាបាន
ទេលើកលែងតែទ្រង់យ៉ូហាន ១៤: ៦
។ យើងក៏ដឹងដែរថាគ្មានសេចក្តីសង្គ្រោះណាមួយក្រៅពីផ្លូវនោះទេថ្ងៃនេះ
ជាថ្ងៃនៃសេចក្តីសង្គ្រោះហើយថ្ងៃនោះនឹងមកដល់ដែលគ្មានអ្នកណា
អាចសង្គ្រោះបានឡើយ។ វាគ្មានអាថ៌កំបាំងទេដែលសាម៉ាសនជាអ្នក
ភូតភរអ្នកបោកបញ្ឆោតនិងឃាតករដែលកំពុងព្យាយាមទាញអ្នក
ចូលក្នុងឋាននរកអស់កល្បដែលបានរៀបចំសម្រាប់គាត់និងទេវតា
របស់គាត់យ៉ូហាន 8:44

។ ដូច្នេះយើងសូមអង្វរអ្នកអោយផ្សះផ្សាជាមួយព្រះ។ ប្រាប់គាត់ពីប
ញ្ហារបស់អ្នកទាំងអស់ហើយសារភាពអំពើបាបរបស់អ្នក។ ទ្រង់នឹង
សំអាតអ្នកពីអំពើបាបទាំងអស់បង្កើតបេះដូងបរិសុទ្ធមួយនៅក្នុង
អ្នកហើយទទួលយកអ្នកជាបុត្រានិងបុត្រីរបស់ទ្រង់ធ្វើឱ្យអ្នកក្លាយ
ជាអ្នកស្នងមរតករបស់ព្រះនិង អ្នកស្នងមរតក ជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។

សូមមកឥឡូវនេះ។ សូមអធិស្ឋាននៅកន្លែងដែលអ្នកនៅមុនពេល
វាយិតពេល។

ប្រសិនបើអ្នកចង់ដឹងបន្ថែមអំពីអាថ៌កំបាំងដែលមិនត្រូវបានប
ង្ហាញរបស់ព្រះសូមកាន់សៀវភៅព្រះគម្ពីរដែលព្រះបាន បណ្តាលឱ្យ
សរសេរ។ វានឹងប្រាប់អ្នកទាំងអស់ដែលអ្នកត្រូវដឹងឥឡូវនេះនិងជា
រៀងរហូត។ **វាគ្មានអាថ៌កំបាំង** អ្វីដែលព្រះអាចធ្វើបានទេ។ អ្វីដែល
លោកបានធ្វើសម្រាប់អ្នកដទៃលោកនឹងធ្វើសម្រាប់អ្នក។

ខ្ញុំប្រាប់អ្នកនូវអាថ៌កំបាំងមួយ

កុំលួច

បាបដំបូងបង្អស់ ដែលព្រះបានផ្ដន្ទាទោសខ្ញុំគឺបាបកម្មដោយលួច
យកអ្វីដែលមិនមែនជារបស់ខ្ញុំ។ វាជាអំឡុងពេលសង្គ្រាមលោកលើ
កទី ១

នៅពេលដែលខ្ញុំត្រូវបានគេចាប់អ្នកទោសនិងគំរាមបាញ់សម្លាប់។
ពេលគាត់ស្រែករកជំនួយពីព្រះគាត់បានផ្ដន្ទាទោសខ្ញុំពីអំពើបាប
របស់ខ្ញុំ។ ថ្ងៃមួយបន្ទប់ពន្ធនាគារទាំងមូលត្រូវបានបំពេញដោយពន្លឺ
ដ៏រុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ នៅក្នុងពន្លឺដ៏អស្ចារ្យនោះខ្ញុំបានបង្ហាញ
អំពើបាបរបស់ខ្ញុំទាំងអស់តាំងពីកុមារភាព។ ព្រះបានរំលឹកខ្ញុំពីពេ
លនោះនៅពេលដែលខ្ញុំនៅក្មេងប្រហែល ៦

ឆ្នាំខ្ញុំបានយកប្រាក់មួយកាក់តូចដែលមិនមែនជារបស់ខ្ញុំទៅ។ ក្មេ
ងប្រុសម្នាក់ទៀតជាអ្នកលេងអណ្តូងរ៉ែបានបាត់បង់ ២

សេនខណៈពេលដែលយើងកំពុងលេង។ ខ្ញុំដឹងថា កាក់ បានទៅ ទី
ណា ប៉ុន្តែមិនបានប្រាប់គាត់ទេ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំបានទៅហើយរើសលុ
យ ហើយទិញបង្កែមខ្ញុំ។ នៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះជាម្ចាស់ខ្ញុំបានលួច
ហើយការលួចគឺជាអំពើបាប។ ខ្ញុំបានភ្លេចអំពីវាយូរមកហើយប៉ុ
ន្តែព្រះមិនបានភ្លេចនិងរំលឹកខ្ញុំហើយបង្ហាញខ្ញុំពីការលួចអាក្រក់
នៅចំពោះមុខព្រះដែលបាននិយាយថា "កុំលួច" និក្ខមន៍ ២០:១៥

។ គាត់បានបង្ហាញខ្ញុំនូវរាល់អំពើបាបផ្សេងទៀតដែលខ្ញុំមានជាច្រើ
នប៉ុន្តែអំពើបាបដំបូងដែលខ្ញុំបានរកឃើញថាមានកំហុសនៅចំ
ពោះព្រះគឺជាអំពើបាបនៃការលួច។ ថ្វីត្បិតតែវាជាចំនួនទឹកប្រាក់
បន្តិចបន្តួចប៉ុន្តែសំរាប់មិត្តអ្នកលេងរបស់ខ្ញុំវាមានច្រើនណាស់អ្វីទាំង
អស់ដែលគាត់មានហើយព្រះបានសរសេរវានៅក្នុងសៀវភៅរបស់
គាត់ដែលអំពើបាបរបស់យើងទាំងអស់ត្រូវបានបញ្ចូលដើម្បីអាន
ដោយបើកចំហនៅថ្ងៃជំនុំជម្រះ។ រួមជាមួយនឹងអំពើបាបដទៃទៀត
ខ្ញុំបានសារភាពអំពើបាបនេះហើយសុំការអភ័យទោស។ ខ្ញុំដឹងថាអំ

ពើបាបនេះរួមគ្នាជាមួយអ្នកដទៃទៀតនឹងនាំខ្ញុំទៅឋាននរក។ ដូច
ដែលខ្ញុំអាចរំពឹងថានឹងត្រូវបានគេបាញ់នៅថ្ងៃណាមួយវាជាការគួរ
ឱ្យភ័យខ្លាចណាស់ដែលគិតថាខ្ញុំត្រូវទៅឋាននរកអស់កល្បជាកន្លែ
ងដែលភ្លើងមិនដែលឆេះហើយដង្កូវមិនស្លាប់ម៉ាកុស ៩:៤៨

។ អស់ជាច្រើនម៉ោងខ្ញុំបានស្រែកយំយ៉ាងខ្លាំងទៅកាន់ព្រះជាម្ចាស់
សុំការអត់ទោស។ ភ្លាមៗនោះព្រះយេស៊ូវបានលេចមកឯខ្ញុំដោយព្យួរ
នៅលើឈើឆ្កាង។ ខ្ញុំអាចមើលឃើញស្នាមរបួសអាក្រក់ជាច្រើន,
មកុដបន្លានៅលើព្រះសិរសានិងដៃកគោលដ៏យោរយៅនៅក្នុងដៃនិង
ដើងរបស់ទ្រង់។ ព្រះភ័ក្ត្ររបស់ទ្រង់ត្រូវបានគេរមួលក្រពើហើយធ្វើ
ឱ្យខូចទ្រង់ទ្រាយដោយសារការឈឺចាប់និងទុក្ខព្រួយទាំងអស់ដែល
បានមកលើទ្រង់។ ឈាមបានហូរចេញពីស្នាមរបួសរបស់ទ្រង់។ ពេល
ខ្ញុំក្រឡេកមើលព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ដោយងឿងឆ្ងល់ភ្លាមៗនោះខ្ញុំ
បានដឹងថាអំពើបាបរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ត្រូវបានលាងសំអាតដោយ
ព្រះលោហិតដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំដឹងថាអំពើបាបរបស់ខ្ញុំទាំង
អស់ត្រូវបានអត់ទោសតាមរយៈព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវ។ "

ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវដែលជាព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ជំរះយើងពីអំ
ពើបាបទាំងអស់" យ៉ូហានទី ១ ១: ៧

។ សន្តិភាពនិងអំណររបស់ព្រះបានចូលមកក្នុងចិត្តខ្ញុំ។ ព្រះជាម្ចាស់
ក៏ដោះលែងខ្ញុំអោយរួចផុតពីអំពើបាបនិងពីពន្ធនាគារផងដើម្បីបំ
រើព្រះអង្គជាព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ គាត់បានជួយខ្ញុំមិនឱ្យលួចទៀ
តទេ។

អំពើបាបដំបូង។

អំពើបាបដំបូងដែលមនុស្សប្រព្រឹត្តគឺអំពើលួច។ អ័ដាមនិងអេវ៉ាមា
នផ្លែឈើល្អ ៧
ជាច្រើនដែលត្រូវបរិភោគនៅក្នុងសួនមនោរម្យ។ ដើមឈើហូបផ្លែវា
បំរយដើមព័ទ្ធជុំវិញពួកគេក្រៅពីដើមឈើជីវិតដ៏អស្ចារ្យដែលពួកគេ
អាចបរិភោគដោយសេរី។ ព្រះបាន ទុក **ដើមឈើ** តែមួយគត់ សំរា
ប់ខ្លួនគាត់ផ្ទាល់ដែលជាដើមឈើ«ដែលផ្តល់ជីវិតនិងដើមឈើដែល
ផ្តល់ចំណេះដឹងល្អនិងអាក្រក់»

លោកុប្បត្តិ ២: ៩,១៧

។ សាមីនដែលជាចោរនិងជាឃាតករបានបញ្ចុះបញ្ចូលអេវ៉ាឱ្យលួចអ្វី
ដែលមិនមែនជារបស់នាង។ នេះជាអំពើចោរកម្មដំបូងបង្អស់ដែល
មនុស្សប្រព្រឹត្ត។ វាបាននាំមកនូវការបំបែកខ្លួនពីព្រះភាពវេទនានិង
ងសេចក្តីស្លាប់និងសេចក្តីស្លាប់ដល់មនុស្សជាតិរហូតមកដល់សព្វ
ថ្ងៃ។ ដើមហេតុនៃអំពើចោរកម្មគឺសាតាំងខ្លួនឯង។ ដូច្នេះការលួច

តាមរបៀបណាក៏ដោយដែលវាអាចជាការធ្វើជាដៃគូជាមួយអារក្ស
ដែលព្រះយេស៊ូវបានហៅថាចោរនិងឃាតករនិងអ្នកកុហកយ៉ូហាន
១០:១០ ។

ព្រះមានបន្ទូលថា៖ «កុំលួច» ។ និក្ខមន៍
២០:១៥ គាត់ក៏បានប្រាប់ប្រជាជនរបស់គាត់ថា"

ប្រសិនបើបុរសម្នាក់លួចគោឬចៀមហើយសម្លាប់វាឬលក់វាគាត់ត្រូវ
បង់ប្រាក់ចំនួនប្រាំសម្រាប់គោមួយក្បាលនិងចៀមបួនសំរាប់ចៀម
មួយ" និក្ខមន៍ ២២: ១

។ អ្នកប្រហែលជាមិនដែលលួចគោឬ ចៀមមួយទេប៉ុន្តែអ្នកបានលួច
របស់របរជាច្រើនទៀតដូចជាសម្លៀកបំពាក់សាប៊ូស្ករអាហារល្មម
គ្រឿងអលង្ការឧបករណ៍ចចកផ្ទៃលើដំឡូងល្ហៅអាហារឧបករណ៍ក
ង់កង់រថយន្តឬ

អ្វីដែលមិនមែនជារបស់អ្នក។ ប្រហែលជាអ្នកទើបតែខ្ចីវាពីម្ចាស់ដោយ
មិនមានបំណងអ្វីទាល់តែសោះដើម្បីឱ្យវាត្រឡប់មកវិញ។ នេះក៏ដូច
គ្នានឹងការលួចដែរ។ អ្នកប្រហែលជាបានទិញគ្រឿងសង្ហារឹមសម្លៀក
បំពាក់ឬរបស់របរអ្វីផ្សេងទៀតដោយដាក់ប្រាក់កម្ចីដោយមិនធ្លា
បំណងបំណងបង់ថ្លៃទាំងអស់។ នេះក៏ជាវិធីមួយទៀតនៃការលួច។
ប្រហែលជាអ្នកបានឃើញនរណាម្នាក់មានរបស់របរជាច្រើនដែលអ្នក
ត្រូវការហើយអ្នកគិតថាគាត់នឹងមិនខកខានទេប្រសិនបើអ្នក
យកវា។ នៅចំពោះព្រះនេះគឺជាការលួចនិងមានបាបដែរ។ ប្រហែល
ជាក្នុងនាមជាសាសន៍ដទៃអ្នកបាននៅក្នុងសាលាកាត់ស្បែកហើយ
លួចល្ហៅអាហារឬសូម្បីតែចៀមមួយដោយមិនបានមើលវាខុសទេ។
ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយព្រះជាម្ចាស់ហៅវាថាជាការលួច។ ប្រហែលជាអ្នក
ហៅខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទបរិសេសហើយអ្នកនៅតែបន្តយករបស់ដែល
មិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នកប្រហែលជាពិចារិយាយរបស់អ្នក
ពីមិត្តភក្តិរបស់អ្នកឬពីទំនាក់ទំនងផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកឬពីមនុស្ស
ចំលែក។ ការលក់របស់របរដែលហួសពីតម្លៃជាក់ស្តែងរបស់ពួក
គេគ្រាន់តែជាវិធីមួយផ្សេងទៀតក្នុងការលួចលុយពីហោប៉ៅរបស់មនុស្ស។

វាត្រូវចំណាយពេលយូរណាស់ដើម្បីពិពណ៌នាអំពីវិធីជាច្រើននៃការលួច។
វាគ្រប់គ្រាន់ហើយក្នុងការដឹងថាព្រះមានបន្ទូលថា" **កុំលួច**
"

។ ខ្ញុំសូមបញ្ចប់ដោយដកស្រង់បទគម្ពីរមួយចំនួនទៀតដើម្បីបង្ហាញ
ពីអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូលអំពីការលួច។

កុំលួចបន្លំបោកប្លកុហក។ កុំទាញយកផលប្រយោជន៍ពីអ្នកណាដើម្បីប្លន់គាត់។ កុំទុកប្រាក់ឈ្នួលរបស់អ្នកដែលអ្នកបានជួលអោយសូម្បីតែមួយយប់ក៏មិនបានដែរ" លេវីវីនីយ ១៩: ១១, ១៣

។ (ចៅហ្វាយនាយខកខានមិនបានបើកប្រាក់ឈ្នួលឱ្យអ្នកបំរើរបស់ពួកគេមានកំហុសក្នុងការលួច) ។ និក្ខមន៍

២១:១៦, ចៅទិយកថា ២៤: ៧

ចែងថា: «អ្នកណាដែលចាប់មនុស្សយកទៅលក់ឬទុកអោយធ្វើជាទាសករអ្នកនោះនឹងត្រូវគេប្រហារជីវិត» ។

អេកានជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែលលួចយកសម្លៀកបំពាក់ប្រាក់និងមាសពីអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូលថានឹងត្រូវបំផ្លាញចោលពេលដែលកំពុងរងការវាយប្រហារពីក្រុងយេរិទូ។ ព្រះបានបន្ទោសកុលសម្ព័ន្ធអ៊ីស្រាអែលទាំងមូលចំពោះអំពើបាបរបស់គាត់ហើយបានស្តីបន្ទោសពួកគេចំពោះការលួច។ ពួកគេបានចាញ់សមរម្យមិអែម។ បុរសសាមសិបប្រាំមួយនាក់ត្រូវបានសម្លាប់ដោយសារតែអំពើចោរកម្មលួចអេកាន។ អំពើលួចរបស់អេកានត្រូវបានរកឃើញហើយប្រជាជនអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់បានគប់ដុំថ្មសម្លាប់រូបគាត់និងកូនប្រុសកូនស្រីលានិងចៀមនិងរបស់របរដែលគាត់មានទាំងអស់។ យ៉ូស្វេ ៧ ។

អាប័សាឡូមបានដណ្តើមយកដួងចិត្តរបស់ប្រជាជនអ៊ីស្រាអែលនិងរាជាណាចក្រនោះពីដារីខដែលជាបិតារបស់គាត់។ ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវបានគេសម្លាប់។ ការលួចដួងចិត្តរបស់មនុស្សដោយចៃដន្យស្មុគស្មាញគឺជាអំពើបាបហើយមិនបង់ថ្លៃ សំយូអែល ទី ២ ១៥: ៦ ។

ស្ត្រីអសីលធម៌លួចដួងចិត្តរបស់បុរសដោយប្រាប់ពួកគេថា "ទឹកដែលត្រូវបានលួចគឺផ្អែមជាង"

។ ពួកគេនាំពួកគេទៅកាន់ឋាននរក។ ក៏មានមនុស្សអសីលធម៌ ដែលលួចយកប្រពន្ធរបស់បុរសដទៃទៀតបែកបាក់ផ្ទះនិងនាំមកនូវសេចក្តីវេទនានិងការវិនិច្ឆ័យលើខ្លួនពួកគេសុភាសិត ៩: ១៣-១៨ ។

ការលួចជាញឹកញាប់នាំឱ្យមានការសម្លាប់និងការសម្លាប់យេរេមា ៧: ៩

។ ប្រសិនបើចោរត្រូវបានចាប់ចូលលួចចូលក្នុងផ្ទះហើយសម្លាប់អ្នកដែលបានសម្លាប់គាត់មិនមានទោសពីបទឃាតកម្មទេនិក្ខមន៍ ២២: ២ ។ ព្រះ អម្ចាស់មានព្រះ បន្ទូលប្រឆាំងនឹងប្រជាជនដែលរស់នៅក្នុងស្រុកនេះ។ នៅក្នុងទឹកដីនេះមិនមានភាពស្មោះត្រង់និងសេចក្តីស្រឡាញ់ទេហើយប្រជាជនមិនទទួលស្គាល់ខ្ញុំថាជា

ព្រះរបស់ពួកគេទេ។ ពួកគេសន្យានិងបំបែកពួកគេ។ ពួកគេនិយាយកុហកយាតកម្មលួចនិងប្រព្រឹត្តអំពើធិតក្សត្រ" ហូសេ ៤: ១,២
។ «ចោរគ្រប់រូបនឹងត្រូវដកចេញពីស្រុក» អេសេគាល ៥: ៣,៤
។ «បាប (ការលួច) បង់ថ្លៃឈ្នួលរបស់ខ្លួនគឺសេចក្តីស្លាប់»រ៉ូម ៦:២៣
។ កាលពីសប្តាហ៍មុនបុរសម្នាក់បានលួចចៀមសម្លាប់វាហើយដាក់គ្រោងឆ្អឹងចូលទៅក្នុងកាបូបមួយដែលគាត់បានដាក់នៅខាងក្រោយកង់របស់គាត់។ នៅពេលដែលគាត់កំពុងជិះនៅលើជើងរបស់ចៀមមួយបានឆ្លងកាត់កាបូបចូលទៅក្នុងកង់កង់។ ចោរបានដួលហើយត្រូវគេសម្លាប់នៅនឹងកន្លែង។

មនុស្សរាប់រយរាប់ពាន់នាក់បានបាត់បង់ជីវិតខណៈពេលកំពុងធ្វើសកម្មភាពលួចរឹកក្លាយជាឃាតកដោយមិនមានចេតនាធ្វើបាប។ ប្រហែលជាអ្នកបានលួចរាប់ឆ្នាំដោយមិនបានរកឃើញប៉ុន្តែត្រូវប្រាកដថាអំពើបាបរបស់អ្នកនឹងរកអ្នកឃើញ។ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា"
អ្វីដែលលាក់កំបាំងនឹងត្រូវយកទៅទីចំហហើយអ្វីដែលបិទបាំងនឹងត្រូវលាក់បាំង" ម៉ាកុស ៤:២២ ។

ការលោភលន់ នាំឱ្យមានការលួចលើកលែងតែយើងចង់បានអំណោយនិងពរពីព្រះ។ ការលោភលន់ត្រូវបានគេហៅថា ថ្វាយបង្គំរូបព្រះ នោះទេព្រោះវាធ្វើឱ្យព្រះចេញពីរឿងទាំងឡាយនៃលោកិយនេះ
កូល៉ុស 3: 5 ។ ព្រះបានមានបន្ទូលថា៖ «កុំ ឱ្យចង់បានផ្ទះរបស់អ្នកដទៃឡើយ កុំចង់បានប្រពន្ធនិងបារម្រើសត្វគោលាលារបស់គាត់និងអ្វីៗផ្សេងទៀតដែលគាត់មាន" និក្ខមន៍ ២០:១៧

។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថាការលោភលន់និងការលួចចេញពីក្នុងចិត្តរួមជាមួយនឹងឃាតកម្មការធិតក្សត្រមោទនភាពនិងការបោកបញ្ឆោតម៉ាកុស ៧: ២១-២៣
។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ត្រូវបានដោះលែងពីបំណងប្រាថ្នានិងទម្លាប់នៃការលួចសូមប្រគល់ដួងចិត្តរបស់អ្នកដល់ព្រះហើយទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបេះដូងថ្មីនិងស្អាតដែលពោរពេញទៅដោយសេចក្តីស្រឡាញ់និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។ គាត់នឹងដោះលែងអ្នកឱ្យរួចផុតពីទម្លាប់លួច។

តើវាសមនឹងមនុស្សម្នាក់ដើម្បីបោកប្រាស់ព្រះទេ? ព្រះបានស្តីបន្ទោសជនជាតិអ៊ីស្រាអែលដែលបានបោកប្រាស់គាត់ដោយមិនបានបង់មួយភាគដប់នៃប្រាក់ចំណូលរបស់ពួកគេទៅទ្រង់។ គាត់បាននិយាយថា៖

«អ្នករាល់គ្នាត្រូវបណ្តាសាព្រោះអ្នកទាំងមូលកំពុងបោកប្រាស់ខ្ញុំ។ ចូរនាំយកចំនួនមួយភាគដប់នៃចំនួនរបស់អ្នកទៅព្រះវិហារ។ ។ ខ្ញុំនឹងបើកបង្អួចនៃស្ថានបរមសុខនិងចាក់ចេញនៅលើអ្នកបានយ៉ាងច្រើនគ្រប់ប្រភេទ ដែលល្អ អ្វីដែល : សូមអានម៉ាឡាគី ៣: ៧-១២ ។ មួយភាគដប់នៃប្រាក់ចំណូលរបស់យើងមិនមែនជារបស់យើងទេ តែជារបស់ព្រះ។ សូមឱ្យយើងប្រយ័ត្នប្រយែងផងដែរថាយើងមិនមានកំហុសក្នុងការលួចកិត្តិយសរបស់ព្រះដោយអ្នកពីអ្វីដែលយើងបានធ្វើកិច្ចការ ១២: ២១-២៣ ។ នៅក្នុងរ៉ូម ១៣: ៨-១០ យើងអានថា»

ត្រូវមានកាតព្វកិច្ចចំពោះនរណាម្នាក់ - កាតព្វកិច្ចតែមួយគត់ដែលអ្នកមានគឺត្រូវស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។ ។ ។ កុំប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្សត់ កុំ ធ្វើឃាត កុំលួច កុំប្រាថ្នាអ្វីដែលជារបស់អ្នកដទៃ។ ។ ស្រឡាញ់អ្នកជិតខាងដូចស្រឡាញ់ខ្លួនឯង។ ប្រសិនបើអ្នកស្រលាញ់នរណាម្នាក់អ្នកនឹងមិនដែលធ្វើបាបគាត់ឡើយ”

។ លោកយេស៊ូមានប្រសាសន៍ថា:

«សុំហើយអ្នកនឹងទទួល; ចូរស្វែងរកហើយអ្នករកឃើញ។ ចូរគោះទ្វារនិងត្រូវបើកអោយអ្នករាល់គ្នា»។ ម៉ាថាយ ៧:

៧ ចូរយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះព្រះរាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់ហើយទ្រង់នឹងប្រទានរបស់ទាំងនេះដល់អ្នក (ស្ងៀងអាហារនិងសម្លៀកបំពាក់) »លូកា ១២: ២២-៣១ ។

បុរសនិងស្ត្រីជាច្រើនដែលមិនដែលធ្វើការប៉ុន្តែរស់នៅដោយលួចអ្វីដែលពួកគេអាចធ្វើបានគឺសព្វថ្ងៃនេះគឺជាគ្រិស្តបរិស័ទដែលធ្វើល្អ។ ពួកគេបានសារភាពអំពើបាបរបស់ពួកគេចំពោះព្រះនិងមនុស្ស។ កន្លែងដែលពួកគេអាចសងបានរបស់ដែលពួកគេបានលួច។ ព្រះបានអត់ទោសឱ្យពួកគេហើយបានផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវដួងចិត្តថ្មីនិងវិញ្ញាណថ្មីមួយដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃសេចក្តីពិត។

ដូច្នេះសារកប៉ុលមានប្រសាសន៍ថា:

«កុំផ្តល់ឱកាសអោយអារក្ស។ **បុរសដែលធ្លាប់លួចត្រូវតែឈប់លួច** ហើយចាប់ផ្តើមធ្វើការដើម្បីប្រាក់ចិញ្ចឹមជីវិតដោយស្មោះត្រង់និងអាចជួយជនក្រីក្រ” អេភេសូរ ៤: ២៧,២៨ ។

សូមឱ្យព្រះយេស៊ូវចូលមកក្នុងបេះដូងនិងផ្ទះរបស់អ្នកហើយអ្នកនឹងមិនចាំបាច់លួចទៀតទេ។ ពេលព្រះយេស៊ូវចូលក្នុងផ្ទះលោកសាខេជាអ្នកយកពន្ធដែលបានលួចប្រាក់របស់ប្រជាជនដោយយកប្រាក់ពីពួកគេ។ ខ្ញុំនឹងប្រគល់ទ្រព្យពាក់កណ្តាលរបស់ខ្ញុំដល់អ្នកក្រីក្រហើយប្រសិនបើខ្ញុំបោកអ្នកណាខ្ញុំនឹងសងគាត់វិញបួនដងច្រើនជាង”

។ ព្រះយេស៊ូមានព្រះបន្ទូលទៅគាត់ថា:

«ថ្ងៃនេះសេចក្តីសង្គ្រោះបានមកដល់ផ្ទះនេះហើយ» លូកា ១៩: ១-១០
។

ការលោភលន់និងការលួច (ការលួច)
ចេញពីបេះដូងរបស់មនុស្ស។ ប្រសិនបើអ្នកចង់រួចផុតពីអំពើបាប
និងទំលាប់នៃការលួចសូមថ្វាយដួងចិត្តរបស់អ្នកទៅព្រះយេស៊ូវ។ ទ្រ
ង់នឹងប្រទានដួងចិត្តថ្មីដល់អ្នកដែលពោរពេញទៅដោយសេចក្តីស្រ
ឡាញ់របស់ទ្រង់ហើយទ្រង់នឹងអោយអ្នកមានសេរីភាព។

JR GSCHWEND

*ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើអ្នក
អាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតាមរ
យ: info@angp.co.za*

ប្រសិនបើអ្នកបានរកឃើញការសង្គ្រោះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទត្រូវបាន
ប្រទានពរលើមិនដូច្នោះទេតាមរយៈអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អរបស់យើងសូ
មប្រាប់ឱ្យយើងដឹង។ យើងចង់អរគុណ ព្រះ ជាមួយអ្នកហើយចង
ចាំអ្នកបន្ថែមទៀតនៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់យើង។ ចំពោះសៀវ
ភៅអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អភតតិចថ្លៃសៀវភៅនិងខិត្តប័ណ្ណដែលមាន
ច្រើនជាង ៥៤០ ភាសាសូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ៖

பே:ஐவரபஸ'மந்஑



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)